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Vraag van D66 
 
In de uitzending van Een Vandaag van 20 november werd het bericht uitgezonden over de 
kosten van vragen die Kamerleden in een jaar aan de ministers stellen.De uitkomst was een 
bedrag van € 11 miljoen 
Is het bij het college bekend wat de kosten zijn van de vragen die de gemeenteraadsleden 
stellen? 
Zo niet? Dan verzoeken wij het college deze kosten zichtbaar te maken en aan te geven uit welk 
budget deze kosten momenteel betaald worden. 
 
Met vriendelijk groet. 
Namens de D66fractie, 
Alida Mulder 


